
P R O T O K Ó Ł 
 
ze spotkania z dnia 14.11.2019 r. w sprawie konsultacji społecznych z organizacjami 
pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. 
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na temat projektu uchwały Rady Gminy 
Gietrzwałd w sprawie przyjęcia Rocznego programu współpracy Gminy Gietrzwałd z 
organizacjami pozarządowymi na 2020 rok.  
 
W zebraniu uczestniczyli przedstawiciele ww. środowisk, jak również przedstawiciele 
lokalnych instytucji kultury, sołtysi oraz wyznaczeni pracownicy Urzędu Gminy w Gietrzwałdzie 
wraz z wójtem Janem Kasprowiczem – łącznie 11 osób. 
Spotkanie odbyło się w ramach Gietrzwałdzkich Spotkań Aktywnych, które poprowadzili 
członkowie Stowarzyszenia na Rzecz Rozwoju Spółdzielczości i Przedsiębiorczości Lokalnej WAMA-
COOP. 
 
Informacja o miejscu i terminie zebrania upowszechniona została za pomocą środków 
komunikacji elektronicznej 14 dni przed wyznaczonym terminem spotkania. 
 
Porządek obrad:  
1. Powitanie przybyłych przedstawicieli.  
2. Zapoznanie się z projektem uchwały. 
3. Dyskusja.  
4. Podsumowanie.  
 
Punkt 1. Wójt Gminy Gietrzwałd – Jan Kasprowicz przywitał wszystkich przybyłych na 
spotkanie. Poinformował, że taki przebieg konsultacji jest jedną z możliwych form wynikającą 
z uchwały Nr V/31/2015 Rady Gminy Gietrzwałd z dnia 17 marca 2015 r. w sprawie określenia 
zasad i trybu przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami Gminy Gietrzwałd. 
Korzystając z okazji, podziękował przedstawicielom Stowarzyszenia „Garian” w Gronitach za 
15 lat ich działalności wręczając pamiątkowy dyplom. 
 
Punkt 2. Prowadzący zapoznali obecnych na spotkaniu z projektem Rocznego planu 
współpracy Gminy Gietrzwałd z organizacjami pozarządowymi na 2020 rok.  
Następnie poprosili przedstawicieli organizacji przybyłych na konsultacje o uwagi.  
 
Punkt 3. W ramach dyskusji przedstawicielki Koła Gospodyń Wiejskich w Gronitach 
przedstawiły zakres zadań, jakie chciałyby realizować w ramach współpracy. 
 

Punkt 4 Projekt zdobył aprobatę przedstawicieli środowisk przybyłych na spotkanie. 

Podkreślono jednak, że zadania te mieszczą się w zakresie zadań priorytetowych na 2020 rok 

i nie ma potrzeby ich uszczegóławiać.  

Na tym posiedzenie zakończono.  

 

                                                                                                                      Sporządziła  
                                                                                                                      Agata Gryczon-Czerwińska 


